



## HALLITUKSEN KOKOUS, PÖYTÄKIRJA

Aika:	Tiistai 14.7.2020 klo 17.00	
Paikka:	Teams	
Läsnä:	Ella Toimela	puheenjohtaja
	Liisa Juopperi	hallituksen jäsen, kokouksen sihteeri
	Eeva Saranpää	hallituksen jäsen
	Ilmari Pekonen	hallituksen jäsen
	Simo Määränen	hallituksen jäsen
	Simo Suurkuukka	hallituksen jäsen
	Saara Mäenpää	hallituksen jäsen
	Elias Tiilikainen	toimihenkilö
	Anselmi Niukko	toimihenkilö
	Hannes Tukeva	toimihenkilö
	Juha Lähteinen	toimihenkilö
	Juuli Semi	toimihenkilö
	Oona Sulkunen	toimihenkilö
Poissa:	Markus Latvakoski	hallituksen jäsen
	Reetta Malmivaara	toimihenkilö
	Noora Rautio	toimihenkilö
	Tomi Ruohonen	toimihenkilö

### KÄSITELTÄVÄT ASIAT:

#### 1. KOKOUKSEN AVAAMINEN

Puheenjohtaja avasi kokouksen ajassa 17.07.

#### 2. KOKOUKSEN LAILLISUUS JA PÄÄTÖSVALTAISUUS

Kokous todettiin lailliseksi ja päätösvaltaiseksi.



### 3. TYÖJÄRJESTYKSEN HYVÄKSYMINEEN

Hyväksyttiin esityslista sellaisenaan.

### 4. EDELLISEN KOKOUKSEN PÖYTÄKIRJA

Lisätään kohtaan 6. kuva laskuista. Hyväksytään edellisen kokouksen pöytäkirja tehtyine muutoksineen.

### 5. ILMOITUSASIAT

Las Palmas ei ole auki kun on Suit Up. Uudet opiskelijat on nyt valittu. Afterit pidettiin ja yksi uusi fuksikin uskaltautui paikalle. Laakit on julkaistu. Alumnien kanssa on kokoustettu ja mietitty Täyskymppiä.

### 6. TALOUSASIAT

Ei hyväksytty laskuja eikä kulukorvauksia. Ilmari Pekonen on tekemässä uutta kulukorvausanomusta, jonka kuka vain osaa täyttää. Kaplaakin talous kestää, vaikka Suit Uppia ei saataisikaan tänä syksynä pidettyä.

### 7. SUIT UP 2020

Las Palmas ei ole avoinna, kun Suit Up ollaan järjestämässä. Selvitetään vaihtoehtoisia tiloja tapahtumaa varten. Lähdetään viemään eteenpäin ideaa, että järjestetään isompi tapahtuma 17.9. Las Palmasissa. Teemana mahdollisesti Octoberfest.



#### 8. FUKSLAAKIT

Kaikki laakit on julkaistu. Laakit saa nyt julkaista UNI:in. KV-laakista puuttuu kahden tuutorin esittelyt. Heidän esittelyt lisätään myöhemmin.

#### 9. HAALARIMERKIT

Wappumerkit pitäisi laittaa kuntoon ja tilaukseen. Ilmari Pekonen hoitaa asiaa. Simo Määränen hoitaa Suit Up merkkejä. Harkitaan Octoberfest-tapahtumalle omaa merkkiä.

#### 10. TAPAHTUMAT

Fuksisitsit ovat tulossa. 17.9. järjestetään mahdollisesti Octoberfest aiheiset baaribileet.

#### 11. EXCURSIOT

Keskusteltiin aiheesta.

#### 12. KV- JA ESTIEM

Keskusteltiin aiheesta. IS-laaki on julkaisukelpoinen.

#### 13. OPINTOASIAT

Keskusteltiin aiheesta.

#### 14. YRITYSSUHDEASIAT

Kaksi sopimusta on saatu uusittua.

#### 15. TIEDOTUSASIAT

Keskusteltiin aiheesta.



**KAPLAAKI RY**  
TUOTANTOTALOUDEN KILTA  
LAPPEENRANTA

Pöytäkirja  
16/2020  
14.7.2020

#### 16. KILTISASIAT

Kiltikselle hankitaan uusia säilytyslaatikoita ja tussitaulu. Päätettiin vastuuhenkilöksi hankinnoista Oona Sulkunen.

#### 17. MUUT ESILLE TULEVAT ASIAT

Afterworkit päätettiin järjestää toisen kerran 5.8. Helsingin keskustassa.

#### 18. KOKOUKSEN PÄÄTTÄMINEN

Puheenjohtaja päätti kokouksen ajassa 17.57.

---

Ella Toimela  
Hallituksen puheenjohtaja

---

Liisa Juopperi  
Kokouksen sihteeri